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Abstract (en)
[origin: WO9012706A2] Lateral front area mirror systems for vehicles, in particular automobiles, which allow the driver to see unhindered the front
areas situated at the level of the front bumper, thereby avoiding any inadvertent contact between either end of the front bumper and other objects,
in particular already parked cars, and the ensuing damages, and further enabling the driver to drive through very narrow passages without loosing
any visibility and therefore without any problem. These systems can be premounted or regulated relative to the usual rear area mirror systems in four
different manners: first without any functional or structural link, secondly with only a functional link, thirdly with a functional as well as a structural link
and finally with a purely structural link between the front and the rear systems.

Abstract (fr)
Systèmes de miroirs latéraux pour région antérieure de véhicules, en particulier véhicules automobiles, qui donnent au conducteur une visibilité
totale sur les régions antérieures au niveau du pare-choc du véhicule, ce qui permet d'éviter tout contact accidentel entre les deux extrémités du
pare-choc antérieur et d'autres objets, en particulier des voitures déjà garées, ainsi que les dégâts qui pourraient en découler, et qui permettent en
outre au conducteur d'emprunter des passages très étroits avec une visibilité parfaite et donc sans problème. On peut préinstaller ces systèmes ou
les régler par rapport aux miroirs latéraux pour régions arrières habituels de quatre manières différentes: sans aucun lien fonctionnel ou structurel;
avec un lien uniquement fonctionnel; avec un lien fonctionnel et structurel; et enfin avec un lien uniquement structurel entre les systèmes avant et
arrière.
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